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Inspraak donderdag1 maart 2012 

gemeente Oude IJsselstreek 

 

betreft: heroriëntatie zwembaden 

 

 

Mijn naam is Lidy Derksen. Ik ben hier als voorzitter van de Dorpsraad Gaanderen. 

Hoewel wij onderdeel zijn van de gemeente Doetinchem, wil ik toch vanavond graag iets zeggen. 

Bedankt voor de gastvrijheid, overigens. 

Gezien de inbreng van vorige sprekers is het misschien voorbarig wat ik ga zeggen, maar ik zeg 

het toch maar op basis van de 3 scenario’s die nu voor ons liggen. 

Een zwembad is niet alleen een voorziening voor de eigen woonplaats, maar heeft een regionale 

uitstraling.  

Aangezien het van Gaanderen naar de Paasberg nog geen 3 kilometer fietsen is, is zwembad de 

Paasberg ook een beetje van ons, voor ons een belangrijke sport- en vrijetijdsplek. 

Zoals onze jeugd ook gebruik maakt van de scholen voor voortgezet onderwijs in jullie 

gemeente, is de gang naar het zwembad ook gemakkelijk gemaakt. 

Veel beter en veiliger bereikbaar dan bijvoorbeeld zwembad Rozengaarde in ons eigen 

Doetinchem (bijna 7 kilometer).  

Door onze kinderen dan ook massaal gebruikt tijdens de zomermaanden.  

Hun ouders kunnen hen vrij zorgeloos alleen op de fiets laten gaan.  

Voor de senioren een bereikbare voorziening om te blijven bewegen.  

Voor onze jeugd een ideale plek om te ontmoeten en vriendschappen te sluiten. 

Niet te vergelijken met een enkel bezoekje aan recreatiebaden in Aalten, Bocholt of andere 

plekken die niet zelfstandig bezocht kunnen worden, en zeker niet bijna dagelijks, zoals in de 

zomervakantie veelvuldig gebeurt. 

 

Voor de zwemlessen van onze kinderen zijn wij afhankelijk van de zwembaden bij onze buren. 

Door de vele en lange wachtlijsten moeten we vaak verder uitwijken dan handig en haalbaar is. 

Ook in  Varsseveld en Ulft worden veel Gaanderense kinderen opgeleid naar een onmisbaar 

zwemdiploma.  

Het wegvallen van twee van de drie baden in onze regio is dan ook een behoorlijke aderlating. 

En net als bij zoveel vaardigheden moet je het zwemmen blijven doen om het echt goed te 

kunnen. Een bereikbaar zwembad is echt geen overbodige luxe. 

 

Als je dit in overweging neemt, hoewel er nog een heleboel meer moet worden uitgezocht, 

bedenkt dat clustering van sportvoorzieningen een toegevoegde waarde heeft voor alle 

onderdelen 

bedenkt dat regionale samenwerking, over de gemeentegrenzen heen kijken, niet meer weg te 

denken is in onze samenleving 



bedenkt dat Gaanderen zowel functioneel als recreatief veel gebruik maakt en wil blijven maken 

van zwembad de Paasberg 

bedenkt dat dit voor alle doelgroepen een redelijk alternatief is 

 

blijft er weinig anders mogelijk dan vanuit Gaanderen te pleiten voor een nieuw bad bij de 

huidige locatie op de grens van Silvolde en Terborg, met zowel een binnen- als een buitenbad. 

 

Wij wensen u veel wijsheid toe bij het nemen van deze beslissing. 
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